



Clinic Location
診所地址

Appendix I

District 地區	Address 地址	Telephone 聯絡電話
HONG KONG 港島		
Central 中環	Unit 08-10, 9/F, China Insurance Group Building, 141 Des Voeux Road Central, HK (Sheung Wan MTR Exit E4) 中環德輔道中141號中保集團大廈9樓08-10室 (上環港鐵站E4出口)	2666 6082
KOWLOON 九龍		
Mongkok 旺角	31/F, Langham Place Office Tower, 8 Argyle Street, Mongkok 旺角亞皆老街 8 號朗豪坊辦公大樓 31 樓	2666 6638
NEW TERRITORIES 新界		
Tseung Kwan O 將軍澳	Shop No.232-233, L2, Phase 1, Metro City, Tseung Kwan O (Po Lam MTR Exit B2) 將軍澳新都城一期2樓231至233號舖 (寶琳港鐵站B2出口)	2666 6655
Tsuen Wan 荃灣	Shop 116, Level 1, CDW Building (8 ½), 388 Castle Peak Road, Tsuen Wan 荃灣青山公路荃灣段388號中染大廈(8呎半)1樓116號舖	2666 6313
Tai Po 大埔	Shop 66, Level 1, Fortune Plaza, 4 On Chee Road, Tai Po 大埔安慈路4號昌運中心1樓66號舖	2666 6474

Health & Care Dental Services Ltd. reserves the right to change the clinic location and/or clinic consultation hours without notice at any time.
恒健牙科服務有限公司有權更改診所資料(例如診所地址及/或應診時間)而毋須另行通知。

Dental services are provided from Monday to Saturday (some clinic(s) may only provide service from Monday to Friday. Please contact our booking hotline for more details).
牙科服務只限星期一至星期六提供 (個別診所只限星期一至星期五提供服務。詳情請向預約熱線職員查詢)。

Private & Confidential: This location list is for internal reference only. Circulation and divulgence is not allowed

*** For appointment booking, please call our hotline 2666-6661. ***

*** 如需預約，請致電熱線 2666-6661。***

(Mon-Fri : 9am-1pm, 2pm-6pm 星期一至五: 上午9時至下午1時，下午2時至下午6時)

*** Members must clearly mention that they have joined the "Dental Care Plan" while booking. ***

To avoid confusion, please do not only mention your company name.

*** 在預約牙科服務時，會員必須明確表示已參加"牙科保健計劃" ***

請勿只提供貴公司名稱，以免造成混亂。

*** Cancellation of appointment should be made 1 working day in advance and successfully confirmed by H&C's staff; otherwise, the quota for the scale and polish procedure will be deducted automatically (if applicable).

*** 取消預約必須於1個工作天[#]前成功通知恒健牙科及必須經職員確認，否則有關洗牙服務次數的限額 (如適用) 將由系統中自動扣除。
([#]Working Day 工作天: Monday - Friday 星期一至星期五)

*** Members are asked to arrive to their appointments before their scheduled appointment time.

If a patient arrives more than 15 minutes late for their appointment, "No Show" Policy will apply & a visit for "Scaling & Polishing" will be automatically deducted in the system.

*** 已預約之會員請提早到達診所。若遲到超過15分鐘，則該預約當作缺席處理，系統會自動扣除會員"洗牙石及牙漬"之限額一次。